

请先通过CSC号登录信息系统studyinchna.csc.edu.cn，进入“**奖学金年度自评**”，填写“**中国政府奖学金学校评估问卷**”，完成自评信息和上传附加材料后，点击“**提交**”

Please log in to the information system studyinchna through the CSC number first.csc.edu. Cn, enter the "**scholarship annual self-assessment**", fill in the "Chinese Government Scholarship School evaluation questionnaire", complete the self-assessment information and upload additional materials, and click "submit".



具体步骤请参考网站中的附件1
For details, please refer to Attachment 1 of the notice on the website



附件1.中国政府奖学金生年度评审学生自评操作指南Appendix+1: CSC+Annual+Review+Operation+Guid...



请再次登录系统

Please log in to the information system again

中国政府奖学金 来华留学管理信息系统



关于

版权所有。国家留学基金管理委员会
www.csc.edu.cn All Rights Reserved.
Copyright©1999-2008

联系我们

单位地址:北京市车公庄大街9号A3楼13层(100044)
如有任何意见与建议请写信至:
webmaster@csc.edu.cn

登录

邮箱/用户名登录 CSC登记号登录

CSC登记号

密码

验证码

   [看不清?](#)

[忘记密码](#)

进入“**博士生延期申请**”界面，点击“**新增**”按钮

enter the interface of "**Doctoral Extension Application**" and click "**Add**"

填写相关申请信息后保存并提交
After completing the relevant application information, save and submit it.

提交后，学生务必通过207office微信号，提醒207办公室辅导员检查邮箱，及时登陆完成相关审核

After your submission, please remind your teacher in 207office to check the email and log in the system to do the review and evaluation in time.

